
Protokoll   
Styremøte 2-2023   

Norges Friidrettsforbund   
17. februar 2023   

Ullevål stadion 
 
Til stede: Anne Farseth, Runar Bålsrud, Kalle Glomsaker, Ragnfrid Margrete Nedberge Llano, 
Siri Eide Storaa, Hilde Stokvold Gundersen, Henrik Carstens, Per Espen Fjeld og Tonje 
Langehaug Svenneby 
Forfall: Geir Nordtømme 
 
Fra sentraladministrasjonen: Kjetil Hildeskor, Veslemøy Hausken Sjöqvist, (referent) Berit 
Nøbben, Linn Baarlid (under sak 15), Thor Gjesdal (under sak 16) 
  
Sakliste for styremøte 2-2023:  
Sak 13/2023 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte  
Sak 14/2023 Regnskap 2022 og prognose regnskap 2023, samt forslag rammebudsjett 2024 
og 2025.  
Sak 15/2023 Endring av øvelsesutvalg for barn og ungdom 

Sak 16/2023 NM-reglement  

Sak 17/2023 Tinget, Tingberetningen og Tingforslag  

Sak 18/2023 Handlingsplaner 2023  

Sak 19/2023 Valgkomite 2023-2025  

Sak 20/2023 Evaluering av ny fordeling av arbeidsoppgaver i kretsene i NFIF  

Sak 21/2023 Evaluering av styrets arbeid  

Sak 22/2023 Representasjon vinteren 2023   

Sak 23/2023 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert styremedlem  

 
Sak 13/2023 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte 
 
Vedtak: Referat og protokoll fra styremøte 1-2023 godkjent. 
 
14/2023 Regnskap 2022 og prognose regnskap 2023, samt forslag rammebudsjett 2024 og 
2025. 
Styret ble orientert om endelig regnskap for 2022.  
Administrasjonen presenterte prognose for regnskap 2023.  
Styret diskuterte det fremlagte forslaget til rammebudsjett for 2024 og 2025.  
 
Vedtak: Regnskapet for 2022 ble vedtatt. 
Styret ber administrasjonen øke inntektene i rammebudsjettet med 1 million kroner i både 
2024 og 2025, og rammene til barn, ungdom og kompetansen økes tilsvarende. 
 

Sak 15/2023 Endring av øvelsesutvalg for barn og ungdom 
Linn Baarlid fra administrasjonen presenterte saken. Hovedprinsippene i øvelsesutvalget er 
ikke endret, og det er generelt ryddet opp. UM-reglementet og øvelsesutvalget er nå 
synkronisert.  



Det har til nå vært en utfordring å få kommunisert hva som er gjeldende øvelsesutvalg for 
barn og ungdom, så det må brukes ressurser på å kommunisere regelverket.  
 
Vedtak: Øvelsesutvalget for barn og unge vedtas og 150 meter og vektkast legges inn som 
øvelser. 
 
Sak 16/2023 NM-reglement 
Administrasjonen redegjorde for saken. Styret har blitt forelagt sju dokumenter som dekker 
følgende mesterskap: 
Hovedmesterskapet, juniormesterskapet, NM stafett, NM terrengløp, NM landeveisløp, NM 
motbakkeløp og NM ultraløp. 
 
Hinderløp er ennå ikke vedtatt å være en mesterskapsøvelse, men det er foreslått å bli NM-
øvelse og etter dette må reglementet vedtas. UM-kravene er pt. ikke justert, men må 
diskuteres separat. 
 
Vedtak: Øvelsesutvalget vedtas under forutsetning av at pkt. 4.7 fjernes. 
 
Sak 17/2023 Tinget, Tingberetningen og Tingforslag 
Styret diskuterte mulige tema til aktuell debatt på Friidrettstinget. 
Styrets konklusjon til beretningen må føres i pennen.  
Forslaget om personlig varamedlem for ungdomsrepresentant i valgkomiteen ble drøftet. 
Styret ble orientert om at Lovutvalget har hatt møte der de har uttalt seg om forslagene til 
Friidrettstinget.  
 
Vedtak: Styret fremmer forslaget om personlig varamedlem for ungdomsrepresentant i 
valgkomiteen for Friidrettstinget 2023. 
 
Sak 18/2023 Handlingsplaner 2023 
Avdelingene har fått ansvar for å lage tiltak i handlingsplanen for 2023 og administrasjonen 
presenterte hvordan sosial bærekraft gjenspeiles i tiltakene som er planlagt gjennomført i 
2023. Svært mange av tiltakene under hovedmål 1, men også under hovedmål 3 kan 
kategoriseres som tiltak som forsterker sosial bærekraft i friidrett/friidrettens rolle som en 
arena for sosial bærekraft. 
 
Konklusjon: Administrasjonen fikk ros sin fremstilling av handlingsplanen og styret ønsker 
mer fokus på sosial bærekraft i både sosiale medier og på hjemmesiden. 
 
 
Sak 19/2023 Valgkomite 2023-2025 
Administrasjonen har gjort en kartlegging blant medlemmene av den sittende komiteen.  
 
Konklusjon: Det legges frem et forslag til ny valgkomite på neste styremøte. 
 
Sak 20/2023 Evaluering av ny fordeling av arbeidsoppgaver i kretsene i NFIF 
Styret drøftet saken og historikken.  
 



Vedtak: Styret ber om at administrasjonen gjennomfører en kartlegging av i hvilken grad 
vedtaket om prioriterte oppgaver fra 2021 følges opp i kretsene. Kartleggingen legges frem 
for styret etter avtale. 
 
Sak 22/2023 Representasjon vinteren 2023 
Oversikt over kretsting fremskaffes og styremedlemmene følger opp sine fadderkretser. 
 
Vedtak: Kalle Glomsaker representerer NFIF under nordisk innendørsmesterskap for 
veteraner, Anne Farseth representerer NFIF i EM innendørs og Hilde Stokvold Gundersen 
representerer under UM innendørs.  
 
Sak 23/2023 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert styremedlem 

Administrasjonen og styremedlemmer orienterte. 
 
Eventuelt: 
Neste møte blir digitalt. 
 
Møtet slutt kl 18:40 
 
 
 
 


